
Fedje kommune
Møteprotokoll

for
Kommunestyret

Møtedato: 27.10.2022
Møtestad: Slissøyna/Skarvøyna Fedje fleirbrukshall
Møtetid: 17:15 - 18:04

  
 

Møtedeltakarar Parti
Stian Herøy H
Bjørn Solbakk Frp
Anna Marit Storemark Ap
Einar Villanger Ap
Frode Hjønnevåg Frp
Gidske Borge Kolltveit Ap
Hans Erik Waage Ap
Kamilla Bjerkholt Karlsen Ap
Marit Solbakk Øien Frp
Otto-Andre Nordby H
Paul Gunnar Gullaksen H
Silje Sulen Gullaksen H
Paul Erling Rognsvåg H

 

Møtedeltakarar vara Parti
Arild Magne Karlsen Ap
Frøydis Rognsvåg Hansen Ap
Jan Erling Borge Ap
Ove Gunnar Nilsen H

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti
Paul Magnar Knapskog H
Thea Koppen Blomvågnes Ap

Følgjande frå administrasjonen møtte:
Berit Karin Rystad, Kristin Handeland



Sakliste

Saknr Tittel
046/22 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste
047/22 Godkjenning av møtebok
048/22 Referatsaker
049/22 Tertial rapport og budsjettregulering 2. tertial 2022
050/22 Utbetring og ombygging av Hjartebanken og Helsestasjonen
051/22 Fedje sokn ber om ekstraløyving for utgifter til revisjon for 2016-2020
052/22 Oppretting av ungdomsklubb i kommunal regi på Fedje



046/22: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Kommunestyret  27.10.2022

Behandling:

K - sak 046/22 Vedtak:

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

047/22: Godkjenning av møtebok

Kommunestyret  27.10.2022

Behandling:

K - sak 047/22 Vedtak:

Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

048/22: Referatsaker

Kommunestyret  27.10.2022

Behandling:

K - sak 048/22 Vedtak:

Referatsaker vert tekne til orientering.



Samrøystes.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

049/22: Tertial rapport og budsjettregulering 2. tertial 2022

Formannskapet  18.10.2022

Behandling:

F - sak 082/22 Vedtak:

Formannskapet tek tertialrapport for 2. tertial 2022 til vitande og vedtek budsjettendringane slik dei 
ligg føre.
Samrøystes vedteke. 

Kommunestyret  27.10.2022

Behandling:

K - sak 049/22 Vedtak:

Kommunestyret tek tertialrapport for 2. tertial 2022 til vitande og vedtek budsjettendringane slik dei 
ligg føre.
Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

050/22: Utbetring og ombygging av Hjartebanken og Helsestasjonen

Formannskapet  18.10.2022

Tilleggsforslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet
Kommunestyret løyver 4,1 millionar til ombygging av kontora i Hjartebanken og samlokalisering av 
helsetenester i helsestasjonen til eit «Familiens hus», og 200 000,- til prosjekt/byggeleiing.

Formannskapet ber kommunedirektøren utreie kor mykje det vil koste med ventilasjonsanlegg på 
skulen og i den delen av sjukeheimen som ikkje har ventilasjonsanlegg.



Behandling:
Votering: Det vart først røysta over innstillinga frå kommunedirektøren, inntllinga frå 
kommunedirektøren fekk ingen røyster. Det vart røysta over forslaget frå Kamilla B Karlsen (Ap) 

F - sak 079/22 Vedtak:

Formannskapet  løyver 4,1 millionar til ombygging av kontora i Hjartebanken og samlokalisering av 
helsetenester i helsestasjonen til eit «Familiens hus», og 200 000,- til prosjekt/byggeleiing.

Formannskapet ber kommunedirektøren utreda  kor mykje det vil koste med ventilasjonsanlegg på 
skulen og i den delen av sjukeheimen som ikkje har ventilasjonsanlegg.

Vedteke 3 mot 2 røyster. Marit Øien (Frp) og Silje Gullaksen (H) røysta mot forslaget. 

Kommunestyret  27.10.2022

Forslag, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet
Kommunestyret tek Utbetring og ombygging av Hjartebanken og Helsestasjonen til vitande. 
Kommunestyret legg til grunn at saka blir innarbeidd i forslag til årsbudsjettet for 2023.

Foeslag, foreslått av Silje Sulen Gullaksen, Høgre
Me ber i tillegg om at kommunedirektøren ser på mulighetene for å samlokalisere heile 
kommuneadministrasjonen i Hjertebanken.

Behandling:
Det vart røysta over tilleggsforslaget i frå Kamilla B Karlsen (Ap), det vart samrøystes vedteke.
Det vart røysta over tilleggsforslaget i frå Silje Sulen Gullaksen (H),  det vart samrøystes vedteke. 
Det vart ikkje votert over innstillinga frå formannskapet. 

K - sak 050/22 Vedtak:

Kommunestyret tek Utbetring og ombygging av Hjartebanken og Helsestasjonen til vitande. 
Kommunestyret legg til grunn at saka blir innarbeidd i forslag til årsbudsjettet for 2023. Me ber i 
tillegg om at kommunedirektøren ser på mulighetene for å samlokalisere heile 
kommuneadministrasjonen i Hjertebanken

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



051/22: Fedje sokn ber om ekstraløyving for utgifter til revisjon for 2016-2020

Formannskapet  18.10.2022

Behandling:

F - sak 080/22 Vedtak:

Rekninga for revisjon på kr. 100.000,- eks. moms vært delt på kommunen og soknet.
Samrøystes vedteke.
Etter saka var vedteke, oppdaga ein at ein av representantane var ugild i saka. Vedtaket er derfor 
ugyldig. Saka vert meldt opp til ny behandling i formannskapmøtet 27.10.22. Innstillinga frå 
formannskapet kjem då ikkje med i innkalling til kommunestyremøtet 27.10.22. Innstillinga frå 
formannskapet i saka vil verta orientert om i kommunestyremøtet 27.10.22. Før ein behandlar saka i 
kommunestyremøtet den 27.10.22. 

Formannskapet  27.10.2022

Behandling:
Hans Erik Waage Ap er ugild i saka, Hans Erik Waage er medlem av Fedje sokneråd. Gidske Borge 
Kolltveit møter som vararepresentant for Hans Erik Waage. 

F - sak 087/22 Vedtak:

Rekninga for revisjon på kr. 100.000,- eks. moms vært delt på kommunen og soknet.
Samrøystes vedteke. 

Kommunestyret  27.10.2022

Behandling:
Anna Marit Storemark (Ap) og Hans Erik Waage( Ap) er ugild i saka. Ann Marit Storemark er leiar i 
Fedje sokneråd, Hans Erik Waage er medlem i Fedje sokneråd.
Arild Karlsen (Ap) møter som vararepresentant for Anna Marit Storemark.
Frøydis Rognsvåg (Ap) møter som vararepresentant for Hans Erik Waage.

K - sak 051/22 Vedtak:

Rekninga for revisjon på kr. 100.000,- eks. moms vært delt på kommunen og soknet.
Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

052/22: Oppretting av ungdomsklubb i kommunal regi på Fedje



Formannskapet  13.09.2022

Behandling:

F - sak 070/22 Vedtak:

Formannskapet løyver 60 000,- til å pusse opp dei gamle lokalene til kulturskulen og etablere 
kommunal ungdomsklubb. Kostnadane ligg ikkje inne i  budsjett for 2022. Kommunedirektøren ber 
difor om at utgiftene dekkast av fond.

Samrøystes vedteke. 

Kommunestyret  27.10.2022

Behandling:

K - sak 052/22 Vedtak:

Kommunestyret løyver 60 000,- kr til å pusse opp dei gamle lokalene til kulturskulen og etablere 
kommunal ungdomsklubb. Kostnadane ligg ikkje inne i  budsjett for 2022. Utgiftene vert dekka av 
fond.

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------


